
Referat bestyrelsesmøde 17.10.23  i kredsen


Deltagere:

Formand: Vibe Lenthe

Kasserer: Hanne Kozuch

Best.medlem: Karina Hansen

Best.suppl: Kristina Myhle Ambus

Best.suppl : Fritz Bennedbæk 

Sekretær: Tinni Engli 


Fravær grundet sygdom: Næstformand Lars Toft Bille 


1. Godkendelse af sidste referat

Udestående fra sidste møde: vi talte om at få hot spot til at styre varmen i klubhuset det bliver 
umiddelbart for dyrt og det er valgt at henlægge den ide


2. Nyt fra formanden 

Vibe har kæmpet med AR for at få deres referat fra opdrætter mødet. De mente ikke det var 
nødvendigt at sende det ud til alle, kun til dem der deltog. Det giver umiddelbart ingen mening da 
det jo især er dem der ikke kunne deltage der kunne ha` gavn af et referat. Efter en del skriveri 
frem og tilbage lykkedes det at få dem til at forstå pointen. 


3. Nyt fra kasseren & BHU 

Økonomien ser ok ud men vi er spændt på om den nye varmepumpe kan gøre at vi kan spare lidt 
på strømmen i vinterperioden. Vi køre næste måned på en temperatur på 16 grader og tager en 
status derefter.

Der er sat et ca beløb af på mere lys i lunden på 10.000,- der er brugt 8000,- nu på master og 
transport.

Mobilepay er blevet dyrere og der vil på næste møde blive drøftet om der kan skrues på priserne 
et sted.


BHU. 

Fritz har forhørt sig med dommer Dirk Gabriel om at dømme til vores skue i marts , han er 
desværre optage. BHU arbejder på sagen med at skaffe dommer.

Vi ved allerede nu at der på HAS 2024 vil være 3 danske og 1 tysk dommer ( men ikke hvem ) 


Der er arrangeret AD/UHP 24.11.23 udover det vil der komme flere tema trænings dage med bl.a. 
apportering.


Der arbejdes også på at lave kursus for trænere og figuranter muligvis i samarbejde med kreds 3.


4. Avlskåring 

Avlskåring afholdes 28.10.23 med dommer Ulla Hansen. 7 hunde er tilmeldt.

Annette & Tinni er tovholdere for mad på dagen.


5. Lys i Lunden

Der er kommet grus og vi håber på at lys vil være på plads midt i november.


6. Ringtræning

Vi håber at kunne starte op i ridehuset 5.11.23 fra 10-12 

Vibe laver opslag.


7. Parkering Lunden

Vi er glædeligvis mange på træningsbanen men dette kan give lidt parkerings udfordringer når alle 
gerne vil holde i Lunden. Der må fremover ikke holdes i lag da det bliver vanskeligere og 
vanskeligere at manøvre udenom biler der holder i begge sider langs bane.




Der er masser af parkering oppe ved klubhuset så det opfordres man parkere der hvis man ser 
der er mange i Lunden.

Vibe laver et opslag omkring dette.


8. Syge hunde.

Vi syntes i bestyrelsen der mangler retningslinjer for hvordan man skal forholde sig hvis man 
mistænker ens hund måske fejler noget der kunne smitte til de andre hunde.

Der vil blive lavet et opslag om de mest smitsomme sygdomme og om hvordan man skal forholde 
sig.

Det vil blive lagt op under links på vores hjemmeside men det vil også blive hængt på tavlen i 
klubhuset samt i skuret ved Lunden.

Det samme gælder regler for løbetid og hvordan man skal forholde sig når man træner på banen.


9. Ny leverandør til drikkevarer

Der arbejdes stadig på at finde en løsning på levering af drikkevarer nu Brugsen ikke gør det 
mere. Annette er på sagen.


10. Forslag til flere ting at sælge fra klubhuset.

Der vil blive set på muligheden for at sælge sporflag i træ og vi kigger efter nogle sporgenstande 
som ikke er så lette at de blæser væk ( det gør den i læder nemlig nemt ) 


11. Græsslåning 2024

Der skal findes en bedre ordning hvor flere kan dele opgaven da det meget nemt hænger på de 
samme få personer.


12. Emner fra medlemmer.

En oplysning fra Annette. Når man åbner opvaskemaskine slukker den ikke af sig selv man skal 
trykke på knappen ellers står den bare og bruger strøm.


13. Sæson afslutning.

Sæson afslutning 25.11.23 kl 9.30 

Der vil være en konkurrence ( Tovholdere Kristina og Tinni) samt der vil blive serveret gløgg og 
æbleskiver.

Vibe laver opslag når vi nærmer os.

Der vil være indskrivning til forårssæsonen 6.2.24


14. Eventuelt

14.1 Svejsning på springet i Lunden gik i stykker i stormen så derfor mangler den støttebenet. 
Charlotte`s datter er på sagen.


14.2 Der ønskes en anden løsning på kravlegårds springet da det er besværligt at flytte når der 
skal slås græs.

Vi har fået et net der muligvis kan bruges, der arbejdes på det.


14.3 Hvalpebanen er i forfald og vi vil gerne få den gjort i stand Vibe vil tale med DCH om det 
eventuelt kan gøres til et fælles projekt.

Karina mener OK har en pulje hvor de hjælper 2 foreninger om et fælles projekt til feks 
forbedringer , en dele ordning mellem 2 foreninger.

Karina undersøger nærmere.


14.4 Julefrokost 

Der bliver talt lidt om afholdelse af julefrokost , Vibe, Karina og Tinni er i fest komiteen.


Der blev også talt om en sommerfest og der var mange ideer. Kristina Tinni og så håber vi Tom vil 
være med til planlægningen.


14.5 Førstegangspokaler.

Vibe laver et opslag omkring førstegangspokaler nu der er flere der har været til prøver.

Pokaler bliver altid uddelt til vores GF som vil finde sted i februar. 




15. Dato for nyt møde. 14.12.23 kl 18.00 i kredsen.



